

# Select Antipolis

Octobre - Novembre 2016

**QENVI, partenaire de vos envies !**



## Qenvi: serving your business!

*Qenvi, partenaire de vos envies !*

Qenvi is a services provider founded in 2008, born of the experience of its manager, Mr. Van Den Reysen, to support his clients in 3 areas: QSE (Quality, Safety, Environment), Industrial Performance, and IT to add value for your business.



Mr. Van Den Reysen with the robot team

Qenvi, modern, progressive and multicultural, employs engineers who install integrated systems. Our team works with yours to help you with ISO standard, with the definition of your IT architecture and the implementation of last-generation IT technologies (J2EE, PHP5, Bigdata, angularJS...). Qenvi engineers are experts in continuous integration, tests and Agile projects.

Quality, steering and IT development are some of skills that Qenvi provides to its clients.

### Qenvi robotics

Via its subsidiary created in July, Qenvi enlarges its offer to propose a robotic inventory management solution. This solution will help you secure your inventory data, reduce the number of arduous tasks and the resulting work injuries. Assisted by the man following robot, your operatives will be free to carry out the operations regarding the circulation of packages inside and outside of the workshops and warehouses. These improvements will speed up industrial processes and turn warehouses into profit centers. With robotics innovate with Qenvi robotics and dare to become a 2.0 digital company!



Qenvi robotics pattern and app'



*Qenvi, société de services créée en 2008, basée sur l'expertise du directeur Monsieur Van Den Reysen vous accompagne dans 3 démarches : QSE (Qualité / sécurité / environnement), Performance industrielle, Informatique pour apporter de la valeur ajoutée à votre entreprise.*

*Moderne, évolutive et multiculturelle, Qenvi est principalement composée d'ingénieurs pour mettre en œuvre des systèmes intégrés. Ils vous accompagnent dans les démarches de certification ISO, dans la recherche de la performance, dans la définition de vos architectures SI et la mise en œuvre des dernières technologies informatiques (J2EE, PHP5, Bigdata, angularJS, ...). Les ingénieurs Qenvi sont à ce titre des experts de l'intégration continue, des tests et des projets Agile.*

*Qualité, pilotage et développement informatique font partie des compétences de Qenvi mises à votre service.*



### Qenvi robotics

*Qenvi élargit son offre et propose une solution de gestion de stocks robotisée, via sa filiale créée en*

*Juillet. Ce service apportera à votre entreprise une sécurisation des données de stocks et une diminution de la pénibilité et des accidents du travail associés. A l'aide du robot suiveur, les opérateurs auront les mains libres pour effectuer les tâches opérationnelles grâce aux transports des colis à l'intérieur et à l'extérieur de vos ateliers et entrepôts. Cette amélioration permettra une accélération de vos processus industriels et transformera vos entrepôts en centres de profit. Avec la cobotique, innovez et osez devenir une entreprise numérique 2.0 !*



### QENVI

1503 route des dolines - Valbonne  
06560 Sophia Antipolis  
+33 (0) 4 22 13 54 67

### Qenvi Recrute :

[www.qenvi.com](http://www.qenvi.com)  
[www.qenvirobotics.com](http://www.qenvirobotics.com)